
Styremøte 04.03.2025 

Tilstede: Yngve, Inger, Hege, Geir, Odd, Barbro og Bente. 

 

1. Godkjenning av siste styrereferat. 

Referat fra siste møte ble godkjent i forrige styremøte.  

 

2. Økonomi 
Januar og februar er ferdig ført. Økonomien er god. Det vedtas enstemmig at 
styremedlemmer skal betale for bruk av Oasen da Oasen går med underskudd. Tidligere 
praksis der styremedlemmer har fri bruk avvikles. 
Instruktører som holder kurs for klubben har fri bruk. 

 

 

3. Mailer 

Gjennomgang av innkomne mailer. Ingen mailer som krever behandling. 

4. Årsmøte 

Sakspapirer er sendt ut. Alt i rute. 

 

5. Kurs 

Det er oppsatt valpekurs i mars. Det planlegges også kurs i hverdagslydighet i april og 
nybegynnerkurs i agility i mai. 

 

 

6. Arrangement 

Royal Canin blir hovedsponsor for Atlanterhavsutstillingen. 

Styret må ta stilling til om det skal åpnes for å arrangere Atlanterhavsutstilling for 2026. Dette 
bør avklares allerede på neste styremøte, etter valg av nye styremedlemmer. 

 

7. Dugnader 

Ingen planlagte dugnader. 

 

 

 

 



Møst, 4/3-25 


